
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Waarom juist dit onderwerp? 
Omdat het een logisch vervolg is na de kennismaking met Kotlin en omdat ik me kan 

voorstellen dat er meer mensen geïnteresseerd zijn  

in de eerste ervaringen wanneer je de overstap van Java naar Kotlin maakt. 

Waarom moeten mensen komen kijken? 
Omdat het zowel positieve als negatieve praktijkervaringen bevat in plaats van enkel kennis die ook in 

tutorials op het Internet of Youtube te vinden is. 

Hoe ziet je ideale date met prinses Leia uit? 
Prinses Leia zou willen dat ik met haar uit eten wilde :D 

             
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
   

Waarom juist dit onderwerp? 
Omdat dit mij het afgelopen jaar het meest bezig heeft gehouden, en dat er veel lessen uit te trekken zijn 

zowel op technisch als op organisatorisch vlak. En hopelijk kan dat anderen helpen in de toekomst. 

Waarom moeten mensen komen kijken? 
Ik draai deze liever om: je moet vooral niet komen kijken als je zeker weet dat je nooit (meer) een refactor 

project zal doen. 

 

Wat is je meest prangende  vraag voor Obi Wan Kenobi? 
Lombok of geen Lombok? 

 

 

STORIES 

Voor alle 
informatie over het evenement, het programma en de sprekers ga je naar 
https://miniconf.io 

D
e
n

n
is

  
V
re

d
e
v
e
ld

 

 

In November 2020, a small task force at Alphabet was set out to come up with 
improvements for 2021 that would make implementing upcoming changes easier  
and more efficient. The result was a refactoring project estimated to be completed 
in 3 months. So we started in January 2021…. and currently (end of November 
2021), we are finally finishing up the main delivery. What happened? Attend this 
talk and we will tell you all about it, including our lessons learned.  
The only good reason not to attend, would be when you are absolutely sure that 
you will never participate in any refactoring project in the future. 
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Velen van ons zullen ondertussen weleens met Kotlin in aanraking zijn gekomen, 
zeker na de laatste competence dag. Maar hoe bevalt het nu om echt over te 
stappen van Java naar Kotlin als primaire taal? Welke zaken vallen op wanneer je 
eenmaal de syntax onder de knie hebt en in een team samen werkt aan het 
uitbreiden en onderhouden van een aanzienlijke code base?  
In deze presentatie wil ik mijn belangrijkste observaties op dat vlak delen en die 
zijn zeker niet allemaal alleen maar positief… 

 


